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Vragen van het lid De Roon (PVV)
aan de minister van Justitie en de
staatssecretaris van Economische
Zaken over winkeliers die slechte
verwerking van hun aangiften meer
dan zat zijn. (Ingezonden 18 mei 2009)

1
Zijn er verder nog politiekorpsen die
zich niet aan het standaardformulier
houden? Zo ja, heeft dat invloed op
de aangiftebereidheid en welke
maatregelen gaat u hiertegen
treffen?1

2
Deelt u de mening dat het begrijpelijk
is dat winkeliers overwegen geen
aangifte meer te gaan doen? Zo ja,
wat gaat u eraan doen? Zo nee,
waarom niet?

3
Deelt u de mening dat hier sprake is
van een zorgwekkende situatie, welke
veel onnodig leed veroorzaakt en dat
er dus concrete maatregelen
getroffen dienen te worden om
aangifte tegen diefstal of andere
zaken voor winkeliers effectiever en
efficiënter te laten verlopen? Zo ja,
welke concrete maatregelen gaat u
nemen? Zo nee, waarom niet?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
Smeets, Kuiken en Heerts (allen
PvdA), ingezonden 15 mei 2009
(vraagnummer 2009Z09120) en de
leden Elias en Teeven (beiden VVD),

ingezonden 18 mei 2009
(vraagnummer 2009Z09194)

1 Nu.nl, 14 mei 2009
http://www.nuzakelijk.nl/20090514/
ondernemen/winkeliers-dreigen-met-
aangiftestop

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 4 juni
2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van de leden
Smeets, Kuiken en Heerts (allen
PvdA) van uw Kamer aan de
Ministers van Justitie, van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en de
Staatssecretaris van Economische
Zaken over de winkelcriminaliteit
(ingezonden 15 mei 2009), de
schriftelijke vragen van de leden Elias
en Teeven (beiden VVD) aan de
Minister van Justitie en de
Staatssecretaris van Economische
Zaken over het voornemen van veel
winkeliers om te stoppen met het
doen van aangifte (ingezonden 18
mei 2009) en de schriftelijke vragen
van het lid De Roon (PVV) aan de
Minister van Justitie en de
Staatssecretaris van Economische
Zaken over winkeliers die slechte
verwerking van hun aangiften meer
dan zat zijn (ingezonden 18 mei 2009),
niet binnen de gebruikelijke termijn
kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen. Ik streef

ernaar de vragen zo spoedig mogelijk
te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden

KVR36449
2009Z09195
0809tkkvr2840
ISSN 0921 - 7398
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2008–2009, Aanhangsel 5973


